Firmware Update


Note

a) Please remove hard disk out of the enclosure before updating the firmware
b) It’s recommend to use an USB 2.0 port and cable for the installation

c) System requirements: Windows 7 / 8 / 8.1 (32/64bit)
1. Please double-click the [image: image1.png]


 tool from the “Firmware_Tool” folder in order to start the Update Software. You will find the picture as below：
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2. Now please click the [image: image3.png]


 key button (Unlock button) and enter the password “asmedia” and confirm by clicking the “OK” button as shown on below picture:
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3. Now click on the [image: image5.png]-



 folder icon, select the firmware file “130926_A1_00_00.bin” from the “Firmware_File” folder, then click the “OK” button as shown on the picture below: [image: image6.png]CE%]

asm Q @ ~
- 2\ & ASmt 105 MPTool Ver 2.1.20.1
Format VendorD  174C  ProductID  55AA  Device R 0100 i m SR
USB Status UsB 20
Device Configuration
MP Auto Mode Update Coni
Input From Barcode  Input From HDDSN : pd 9
Update FW Reload FW
Serial Number 1234567891C4 SIN CHK . e :
it ype  [FaT32
@ sl Partition / Fom:lE LA
Manufacturer String ~ asmedia Drive Label
Product String ASM1153E Partion Type | MBR
WIR Test Preload Files
Idle Timer Never + 3
e —~— e
(@ S F IRareyT se »| fonds
= e o e
[T . - o
DAFANTEC_FirmwiarelFANTEC DB-ALU30 61130926 A1.00 00bin || 5 "7 o
| [ S S
Porté Status VID  PID Serial Number FW Version  Capaci| | Ikt Preload *
0 =l
; =
2
3 4
4
5 G .
s Dame: 12 AL b - Fmwssnmerin
7 S
8 o
‘ i '
Pass  Fail Total
0 0 0 J Progress Bar Progress %





4. Now click [image: image7.png]


 Start button to start the firmware update procedure. After the note “PASS” pops up, the firmware update is finished. Please see as shown on below picture: [image: image8.png]asm
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Hinweis

a) Bevor Sie mit dem Firmware Update beginnen, entnehmen Sie bitte die Festplatte aus dem Gehäuse

b) Es wird empfohlen, die Installation an einem USB 2.0 Anschluss und mittels USB 2.0 Kabel durchzuführen

c) Systemvorrausetzungen: Windows 7 / 8 / 8.1 (32/64bit)

1. Zum Starten der Update Software klicken Sie bitte auf das folgende Symbol[image: image9.png]


, aus dem „Firmware_Tool“ Ordner, danach öffnet sich untenstehendes Fenster:
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2. Jetzt klicken sie bitte auf das Schlüssel-Symbol [image: image11.png]


 (Unlock button) und geben Sie das Passwort “asmedia” ein. Danach klicken Sie auf das OK Feld um die Eingabe zu bestätigen
(Siehe nachfolgende Abbildung):
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3. Jetzt klicken Sie bitte auf das Ordner-Symbol [image: image13.png]-



, wählen Sie die Firmwaredatei “130926_A1_00_00.bin” aus dem Ordner „Firmware_File“ aus und klicken Sie auf das OK Feld,

um die Auswahl zu bestätigen (Siehe nachfolgende Abbildung):
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4. Danach klicken Sie auf das Start-Symbol [image: image15.png]


, um die Firmware-Update Prozedur
zu starten. Nachdem die Meldung “PASS” angezeigt wird, wurde das Update erfolgreich
ausgeführt. (Siehe nachfolgende Abbildung):
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